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Marc Prat: «No ens plantejàvem aquest escenari» 

L'alcalde de Ribes de Freser admet la sorpresa d'obtenir set regidors, dos 
més del seu objectiu. No tanca la porta a compatibilitzar l'alcaldia amb 
un càrrec provincial o nacional 

Resultats 2007-2011 Ribes de Freser 

Marc Prat va aconseguir set dels nou regidors de Ribes de Freser. Foto: Laia Deler 
 
- Ja han passat més de 24 hores des dels comicis. Encara sorpresos pels resultats? 
 
- No ens plantejàvem aquest escenari. Nosaltres buscàvem el cinquè per poder governar 
ja que si no l'aconseguíem sabíem que ens quedaríem a l'oposició. Tot i que la previsió 
més optimista era aconseguir-ne sis, hem estat més a prop del vuitè que no pas del sisè. 
Per nosaltres té més valor aquesta victòria que la de fa quatre anys. 
 
- Suposo que se senten totalment referendats... 
 
- Sí, ens sentim totalment legitimats i molt il·lusionats i entusiasmats. És evident que al 
conjunt del poble hi ha pocs dubtes respecte el nostre projecte. 
 
- Quan es va saber que Ribes perdria dos regidors vostè va expressar el temor 
d'haver de governar amb un equip més reduït. Ara la situació ha canviat 
totalment... 
 
- Amb cinc regidors hagués suposat però més feina però també hauria estat possible 
governar. Tot i això, vam plantejar que si això passava es podia pensar en pactes 
postelectorals. Ara evidentment la situació és totalment diferent. Mantindrem el 



repartiment de carteres que havíem planificat –amb Carles Mateu a Cultura- però 
haurem de modificar el cartipàs ja que tindrem més regidors dels previstos. 
 
- Canviarà la seva dedicació a l'Ajuntament en perdre regidors? 
 
- No, no té res a veure. Fa quatre anys hi havia 2.013 empadronats i ara són uns 1.990. 
La feina a fer és la mateixa. 
 
- Després del suport popular es planteja combinar l'alcaldia amb un altre càrrec a 
nivell de demarcació o nacional? 
 
- No ho puc descartar tot i que encara no n'he parlat amb ningú del partit. Si això es 
planteja sempre serà prioritzant l'alcaldia. 
 
- Com valora el fracàs de les esquerres a Ribes? 
 
- Evidentment la reflexió l'han de fer aquests partits. Jo mantindré la mà estesa als dos 
grups tal com he fet amb el conjunt de l'oposició al llarg d'aquests quatre anys. En el cas 
d'ICV els ha afectat el canvi de candidat mentre que a ERC em sobta més ja que la 
candidata tenia una llarga trajectòria a l'escola i per tant era molt coneguda. 

Resultats 2007-2011 

Notícies municipals Ribes de Freser 
  

 
 
 

Regidors Ribes de Freser 
  CiU ICV  ERC IdR-PM  PP CC-UDC Altres 
2011 7 1 1 - - - - 
2007 6 2 1 2 0 - - 
2003 3 2 3 3 - - - 
1999 5 1 5 - - - - 
1995 4 3 4 - - - - 
1991 8 3 - - - - - 
1987 4 - - 1* - - ARI 6 
1983 9 - - 2* - - - 
1979 7 - - - - 1 AECE 3 
* UIPM 

Vots Ribes de Freser 
  CiU ICV  ERC IdR-PM  PP CC-UDC Altres 
2011 764 (71%) 115 (11%) 159 (15%) - - - - 
2007 579 (50%) 203 (17%) 194 (17%) 156 (13%) 9 (1%) - - 
2003 374 (28%) 248 (18%) 388 (29%) 324 (24%) - - - 
1999 577 (42%) 206 (15%) 567 (41%) - - - - 
1995 485 (34%) 353 (24%) 576 (40%) - - - - 



1991 930 (72%) 321 (25%) - - - - - 
1987 563 (35%) - - 234 (15%)* - - 589 (49%)** 
1983 1.254 (80%) - - 301 (19%) - - - 
1979 967 (59%) - - - - 160 (10%) 518 (31%) 
* UIPM ** ARI 
 


